



Hemsedal skole

Møteinnkalling / Referat 2425

	Møte nr. 1		
		TID	09.10.24 kl 18-20. Alle møter til samme tid på første møtet.
MØTESTAD	Møterom 2 på skolen		
MØTTE:			
FORFALL			
NESTE MØTE	25.11.24	REFERENT	

SAK		Ansvar
1/24	Godkjenning av referat fra sist møte og ønske alle velkommen samt en liten presentasjon fra hver.	Andreas
2/24	Rektor informerer om Fau og Fau sin drift	Ellen
3/24	Valg av leder barnetrinn og sekretær barnetrinn og ungdomstrinn. Samt informere om klassekonto (og presisere at 1. klasse skal overta 10. Klasse sin) Valg: Lars Fredrik Mythe fra 1. klasse ble enstemmig valgt som leder for barnetrinnet. Jørgen von Tangen ble enstemmig valgt som sekretær for ungdomstrinnet. Birgit Solbakken ble enstemmig valgt som sekretær for barnetrinnet. Klassekonto - alle klasser skal ha en klassekasserer. Kontoen følger klassen fra 1.-10. klasse. Når 10. klasse går ut, vil denne kontoen rulleres til 1. klasse. Det er usikkert om kontoen for 10. klasse har rullert til 1. klasse. Lars Fredrik Mythe er kasserer Andreas skal sjekke opp om kasserer skal ha disposisjonsrett til konto	Andreas
4/24	Årshjulet - Gjennomgang av årshjulet • Nettsiden https://foreldreutvalgene.no inneholder mye praktiske råd og tips om FAU arbeidet • Andreas og Jørgen vil gå igjennom rutinen og oppdatere representanter for Hemsedal Foreldreforening i Brønnøysundregistrene, og sørge for at Lars Fredrik Mythe får tilgang til 1. klassekontoen	Andreas
5/24	Uteområdet bak skolen. Hvor står saken nå?	Ellen og Andreas

	- Uteområdet bak skolen Leder FAU og elevrådet har fått løftet frem en sak som skal til Kommunestyret. Sparebank Stiftelsen har lovet 900k til prosjektet Leder i Idrettslaget søker DNB stiftelsen om 700k Skolen mistet 600-700k i tippemidler ifm byggingen av uteområdet siden friidrettsanlegget ikke ble godkjent. Om man får realisert et godkjent anlegg, så vil man kunne søke på disse midlene på nytt. 4 baner med 60 m, ny lengdegrop Volleyballbanene skal forbedres Budsjettrammen er på 2,5 millioner Det ble en stor og engasjert diskusjon rundt mangel på gymareal. FAU diskuterte hvordan de kan bidra til å fremskynde prosessen med ny gymsal. Mads foreslo at vi burde se på muligheten for å få bevilget midler i 2025 til en arbeidsgruppe bestående av skole og idrettslag for å kartlegge behovet og utarbeide en kravspesifikasjon. FAU ønsker en gjennomgang av prioriteringene fra administrasjonen (Norunn og oppvekstsjef). Trine Thileman og Norunn Rivedal — FAU har diskutert og ønsker å få en orientering om fremdrift på gymsal. Vi sender mail og inviterer til 6.11 kl 1800. Rektor møter ikke denne dagen. Leder og nestleder elevråd vil bli invitert til dette møtet	
6/24	Forslag til hvordan få inn penger til Polentur i 10. Klasse Forslag til hvordan vi kan få penger inn til Polentur Forslag til dugnader: • Sokkeprosjekt rundt juletider (fine julegaver) • Hemsedal up and down • Levere ut søppelsekker for Hallingdal Renovasjon Tips fra årets 10-klasse: • Klassen fikk lommepenger fra klassekassen (Zloty) da de ankom Polen • De fikk obligatorisk vann levert ut på bussen • Lage en dugnadsgruppe i 8. klasse • Lage en liste over hvilke dugnader som hvilke klassetrinn/idrettsgruppe har rett på • Det skal samles inn 6-7000 kr per elev • Høre med Irene om hun har permen for Polen dugnad For 6.11 møtet, så skal vi høre med elevrådet om det er noe de ønsker til skolen (f.eks pynte inngangsområdet)	Andreas.